
Title (en)
Flame protected noise protection wall made from acrylate.

Title (de)
Flammgeschützte Lärmschutzwand aus Acrylglas.

Title (fr)
Mur anti-bruit en acryl résistant à la flamme.

Publication
EP 0621374 A1 19941026 (DE)

Application
EP 94105679 A 19940413

Priority
DE 9305850 U 19930420

Abstract (en)
Soundproofing walls made from (extruded) acrylic sheeting, comprising supports and acrylic glazing sheets attached thereto which are free from
halogen- and phosphorus-containing flameproofing additives and, on the surfaces of the sheets, a layer, from 0.1 to 100 microns thick, of a material
which does not decompose and does not melt at temperatures of up to 250@C, for example silicon dioxide, are flameproof as specified in ZTV-Lsw
88 (additional technical specification for soundproof walls from the German Federal Minister for Transport).

Abstract (de)
Lärmschutzwände aus (extrudiertem) Acrylglas, bestehend aus Trägern und daran befestigten Acrylglasscheiben, die frei von halogen- und
phoshorhaltigen flammhemmenden Zusätzen sind und auf den Oberflächen der Scheiben eine 0,1 bis 100 Mikrometer dicke Schicht aus einem bis
zu Temperaturen von 250<o>C nicht zersetzlichen und nicht schmelzenden Material, beispielsweise Siliciumdioxid, enthalten, sind flammhemmend
im Sinne der ZTV-Lsw 88 (Zusätzliche technische Vorschrift für Lärmschutzwände des deutschen Bundesministers für Verkehr).
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